
30 391 G Wijziging van de begrotingsstaat van het
BTW-compensatiefonds voor het jaar 2005
(wijziging samenhangende met de Najaarsnota)

Nr. 3 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN EEN VRAAG EN
ANTWOORD
Vastgesteld 12 december 2005

De vaste commissie voor Financiën1, belast met het voorbereidend onder-
zoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te brengen in de
vorm van een lijst van vragen met de daarop gegeven antwoorden.

Met de vaststelling van het verslag acht de commissie de openbare
behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid.

De voorzitter van de commissie,
Tichelaar

De griffier van de commissie,
Berck

1 Samenstelling:
Leden: Van der Vlies (SGP), Crone (PvdA),
Bakker (D66), Hofstra (VVD), De Haan (CDA),
Bussemaker (PvdA), Vendrik (GroenLinks),
Halsema (GroenLinks), Kant (SP), Blok (VVD),
Ten Hoopen (CDA), ondervoorzitter, Smits
(PvdA), De Pater-van der Meer (CDA), Van As
(LPF), Tichelaar (PvdA), voorzitter, Koopmans
(CDA), Van Vroonhoven-Kok (CDA), Varela
(LPF), De Nerée tot Babberich (CDA), Koomen
(CDA), Fierens (PvdA), Aptroot (VVD), Smeets
(PvdA), Heemskerk (PvdA), Dezentjé Hamming
(VVD), Van Egerschot (VVD) en Irrgang (SP).
Plv. leden: Rouvoet (ChristenUnie), Koenders
(PvdA), Dittrich (D66), Balemans (VVD),
Kortenhorst (CDA), Duyvendak (GroenLinks),
Van Gent (GroenLinks), De Krom (VVD), Atsma
(CDA), Dijsselbloem (PvdA), Omtzigt (CDA),
Eerdmans (LPF), Noorman-den Uyl (PvdA),
Mosterd (CDA), Jan de Vries (CDA), Hermans
(LPF), Mastwijk (CDA), Rambocus (CDA),
Stuurman (PvdA), Luchtenveld (VVD), Blom
(PvdA), Douma (PvdA), Bibi de Vries (VVD),
Van Beek (VVD) en Gerkens (SP).
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Vraag

Waarom hebben gemeenten en kaderwetgebieden ruim 119 miljoen euro
meer gedeclareerd bij het BTW-compensatiefonds? Hoe kan deze
toename worden verklaard? Waarom hebben de provincies zo veel minder
gedeclareerd dan begroot? Wat zijn daar de achterliggende redenen van?

Antwoord

Op grond van voorlopige realisatiecijfers van de belastingdienst hebben
gemeenten, provincies en kaderwetgebieden per saldo circa 100 miljoen
meer gedeclareerd over 2004 dan werd geraamd bij het opstellen van de
ontwerpbegroting 2005. In het kader van de lopende evaluatie van het
BTWcompensatiefonds wordt momenteel veldonderzoek verricht door het
onderzoeksbureau Cebeon bij gemeenten en provincies naar de achterlig-
gende oorzaken. Doel is om de uitname uit het gemeente- en provincie-
fonds definitief vast te stellen. De hoogte van de uitnamebedragen zal
worden vastgesteld op basis van de werkelijke claims op het
BTW-compensatiefonds, rekeninghoudend met de andere voedings-
bronnen (BTW-28, BTW-OV en BTW-samenwerkingsverbanden). De resul-
taten van het evaluatie-onderzoek, waaronder de gevolgen voor de defini-
tieve uitnamebedragen voor het gemeente- en provinciefonds, zullen met
de VNG en het IPO worden besproken tijdens het bestuurlijk voorjaars-
overleg van 2006.
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